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Nivelul de absorb Ńie al fondurilor europene a fost sub a şteptări în
primele cinci luni ale lui 2014

Nivelul de absorbŃie al fondurilor europene a fost sub aşteptări în primele cinci
luni ale anului, în special la mediu şi transporturi. Ministrul de resort, Eugen
Teodorovici, spune, însă că la finalul anului va fi atins obiectivul de 3,5
miliarde de euro în facturi către Comisia Europeană.
Până la finalul anului viitor, România va cheltui 80% din fondurile alocate în
actualul cadru financiar comunitar. Ministrul a mai anunŃat că bugetul destinat
investiŃiilor mari pentru IMM-uri va fi suplimentat cu 80 de milioane de euro.


